NS-870-30

龍門式油壓裁斷機

Traveling Head Hydraulic Cutting Press







可選購各種裁斷刀具 Optional cutting tools

- 適用於各種布料、皮革、塑膠、帆布、尼龍、包裝及各種合成材料一層或多層的成型裁斷
- 雙油缸,精密龍門式四柱自動平衡連桿結構,加壓 壓力大且平均,確保每個截斷點受力相同,保證了 每一個裁斷位置裁斷深度完全一致
- 裁斷板下壓接觸刀模時自動慢切,使裁斷料最上層 與最下層沒有尺寸誤差
- 特有設定構造,配合刀模及裁斷高度,使沖程調整 簡單、准確;附微調保護裝置,靈活調設裁斷高度 及力度,延長裁刀及膠板使用壽命
- 中央自動潤滑系統確保機器精度及提高機器耐用度
- 沖頭可左右移動,操作視線極佳,方便操作

選購件:

各種截斷刀具

- Suitable for cutting materials with one layer or multi-layers, including various fabrics, leather, plastic, canvas, nylon, packing and other synthetic materials.
- Dual oil tank, precise four-pole automatic balance linking structure of gantry-type with even and strong pressure, ensures each cutting point getting even force and keeps the same cutting depth on each cutting place.
- When cutting board is pressed down to contact the cutter, it will cut slowly and automatically, thus will avoid tolerance between the highest and lowest layer of cutting materials.
- Specific designed structure for matching with cutter and cutting height makes stroke adjustment easy and precise; the equipped fine-adjustment protection device to adjust the cutting depth and force, and prolong the usage life of cutter and rubber board.
- Central automatic lubricating system ensures precision of the machine and improves its durability.
- Stroke head could move right and left, good operational view for convenient operation

Optional Accessories:

Various cutting dies

型號	電源	總功率(kW)	裁斷壓力(tons)	搖臂尺寸(mm)	工作檯尺寸(mm)	最大沖程(mm)	淨重(kg)	機身尺寸(mm)
Model	Power Supply	Total Power	Cutting Force	Swing Arm Size	Work Table Size	Max. Stroke	Net Weight	Machine Size
NS-870-30	3PH/380V/50Hz	4.6	30	610×610	1600×610	165	3200	2330×1130×1880



藝誠(余氏)發展有限公司 Ngai Shing Development Limited

香港九龍長沙灣永康街52號地下 G/F.,52 Wing Hong St., Cheung Sha Wan,KIn.,Hong Kong.

Tel:(852)2741 9981, 2742 0078 Fax:(852)2785 3149 E-MAIL:info@ngaishing.com Http://www.ngaishing.com